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Z Á P I S 

 

32. schůze Rady městské části Praha 1, dne 12.09.2023 v 13:00 hod. 

 

Přítomni: Mgr. Terezie Radoměřská, Mgr. David Bodeček, MBA, ThDr. Kateřina Klasnová   

Ing. Tomáš Heres, Ing. Vojtěch Ryvola, Mgr. Michal Müller, Ing. Ivana Antalová 

 

Omluven: Ing. Karel Grabein Procházka 

 

Částečná neúčast: Ing. Vojtěch Ryvola – omluvený pozdější příchod v 13:11 hod. a dřívější 

odchod v 14:45 hod. 

 

Dále byli přítomni:  Mgr. Ing. František Dvořák, tajemník Úřadu MČ Praha 1 

JUDr. Petr Dětský, vedoucí oddělení právního, kontroly a stížností TAJ  

  Mgr. Pavel Čižinský, předseda Kontrolního výboru ZMČ P1 

  Martin Motl, předseda Výboru pro participaci, participativní rozpočet, 

veřejný prostor a pro dotační programy ZMČ P1 

  Bronislava Sitár Baboráková, DiS., předsedkyně Výboru proti 

vylidňování centra a pro podporu komunitního života ZMČ P1  

  Bc. Karolína Šnejdarová, vedoucí oddělení vnějších vztahů STA   

  Martin Arden, předseda Komise sociální (přítomen do 13:22 hod.) 

   

Zahájení schůze: dnešní schůzi zahájila a řídila paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská 

    

Ověřovatel:  Ing. Tomáš Heres, místostarosta MČ Praha 1 

Náhradník ověřovatele:  Ing. Ivana Antalová, členka Rady MČ Praha 1 

 

Ověření zápisu z 31. schůze RMČ P1 ze dne 05.09.2023:  

RMČ P1 schválila zápis bez připomínek všemi 6 hlasy jejích přítomných členů/členek. 

 

Zapsala:  Markéta Tomášková  

 

Doplnění a úpravy Programu: 

Mgr. Bodeček: 

 požádal o vyřazení bodu „Výpůjčka a svěření části pozemku č. parc. 1014/1, SM, obec Praha 

za účelem vybudování klidové zóny s parkem“ (předkladatel Mgr. Petr Vaněk, vedoucí 

odboru technické a majetkové správy) z Programu = pro vyřazení hlasovalo všech  

6 přítomných členů/členek RMČ P1 

Mgr. Radoměřská: 

 požádala o zařazení svého bodu „Podnět na změnu Územního plánu sídelního útvaru 

hlavního města Prahy (ÚP SÚ HMP)“ do Programu a jeho předřazení za bod 11. 

Pro takto upravený Program hlasovalo všech 6 přítomných členů/členek RMČ P1. 

 

Program schůze: 

 

1. Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023 

2. Zahraniční pracovní cesta do města Vídeň dne 21.09.2023 

3. Žádost o spoluúčast v oblasti sportu: ŽIJEME V CENTRU z.s. – „Box v otevřeném 

veřejném prostoru“ 
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4. Žádost o spoluúčast v oblasti sportu: Tělocvičná jednota Sokol Čertovka – „Sokolský běh 

republiky“ 

5. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: Umělecká platforma Karavana, z.s – „Festival Take 

Care“ 

6. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: STAMIC CREATIVE, s.r.o. – „Koncert z díla 

ukrajinského skladatele Vasyla Barvinského“ 

7. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: Společnost českých skladatelů, z.s. – „Skladatelé 

dětem, děti skladatelům 2023“ 

8. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: Nadace pro mentálně postižené osoby  

s kombinovanými vadami se sídlem v Tloskově – „Premiéra dramaterapeutického filmu ve 

spojení s oslavou 100 let narození Lubomíra Lipského“ 

9. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: paní Kateřina Průchová – „SHOWROOM“ 

10. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: O.S.OPEN, z.s. – „WE´RE NEXT“ 

11. Zřízení a provoz Kontaktního místa pro bydlení v prostorách ÚMČ P 1 prostřednictvím 

„Smlouvy o spolupráci s HMP“ 

12. Podnět na změnu Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy (ÚP SÚ HMP) 

13. Projednání nových a rozšíření stávajících restauračních zahrádek 

14. Žádost pana Michala Křapy o povolení konání svatebního obřadu na Střeleckém ostrově 

(jižní část) dne 23.09.2023 

15. Přijetí účelových darů od společností NEXT LEVEL s.r.o., MIA FILM s.r.o.,  

Filmbusters s.r.o. 

16. Prodloužení smlouvy o nájmu bytu v domě č. p. 1422, k. ú. Nové Město, Navrátilova 13, 

Praha 1 – stabilizace zaměstnanců školství 

17. Žádost o rozšíření účelu nájmu u nebytové jednotky číslo 1020/103 v domě č. p. 1020,  

k. ú. Staré Město, Perlová 8, Praha 1 

18. Žádost o skončení nájmu nebytového prostoru v domě č. p. 373, k. ú. Staré Město,  

28. října 7, Praha 1 – dohoda a záměr na pronájem 

19. Nebytový prostor v domě č. p. 392, k. ú. Malá Strana, Hellichova 20, Praha 1 – odstoupení 

od uzavření smlouvy a záměr na pronájem 

20. Výběr nejvhodnější nabídky „Výměna 3 ks elektrorozvaděčů v gastroprovozu paláce 

Žofín“ 

21. Kontrola plnění úkolů uložených usneseními Rady MČ Praha 1 

22. Dopisy Radě MČ Praha 1 

 

Pořad schůze: 

 

1. Rozpočtová opatření MČ Praha 1, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na 

rok 2023 

Materiál předložila Hana Niedobová, vedoucí finančního odboru.  

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) schvaluje vlastní navržená rozpočtová opatření číslo 044 – 046 uvedená v příloze č. 1 tohoto 

usnesení, kterými se mění závazné ukazatele rozpočtu na rok 2023  

2) ukládá realizovat rozpočtová opatření dle bodu 1 tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá: Hana Niedobová, vedoucí finančního odboru. Termín: 14.09.2023. 

Popis rozpočtových opatření: 

Doklad č. 044 – Na základě žádosti se přesouvají neinvestiční a investiční prostředky 

rozpočtované na nákupy, opravy a údržbu sportovních zařízení v majetku obce na mimořádné 

příspěvky pro mateřské školy, ŠvP a ŠJ Čestice a ŠvP a ŠJ Janov nad Nisou z důvodu pokrytí 

finančních nákladů na zpracování interaktivních 3D prohlídek vnitřních i vnějších prostor a 3D 
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pasportu budov, vč. informačního modelu (BIM) – podrobnější rozpis je v interním sdělení, 

které je přílohou důvodové zprávy. 

Doklad č. 045 – Rozpočtové opatření v návaznosti na přijaté usnesení Rady MČ Praha 1  

č. UR23_1046 ze dne 05.09.2023 ve věci smlouvy o partnerské spolupráci mezi MČ Praha 1, 

Fakultou managementu, Vysoké školy ekonomické v Praze a Nemocnicí Na Františku.  

Doklad č. 046 – Rozpočtové opatření v návaznosti na přijaté usnesení Rady MČ Praha 1  

č. UR23_1037 ze dne 05.09.2023 ve věci přijetí účelového daru od společnosti A11 group a.s. 

na zajištění Májového plesu seniorů, který se konal dne 15.05.2023. 

Diskuse: 

V rámci diskuse nezazněly žádné pozměňující návrhy k navrženému usnesení, ani žádost 

členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska do zápisu. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 7 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 13:15 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1055. 

 

2. Zahraniční pracovní cesta do města Vídeň dne 21.09.2023  

Materiál předložila paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská. K jednání byla přizvána Bc. Linda 

Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) schvaluje zahraniční pracovní cestu do města Vídeň dne 21.09.2023 včetně seznamu 

účastníků uvedených v příloze tohoto usnesení (Ing. Vojtěch Ryvola, Martin Motl, Josef 

Ludvíček, Bc. Linda Klečková, Bc. Petr Rachunek + překladatel/ka) 

2) ukládá organizačně zajistit zahraniční pracovní cestu dle bodu 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá: Mgr. Dorian Gaar, referent zahraničních vztahů. Termín: 22.09.2023. 

3) ukládá finančně zajistit zahraniční pracovní cestu dle bodu 1) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Přemysl Dvořák, vedoucí oddělení HOS. Termín: 22.09.2023. 

Diskuse: 

Předkladatelka navrhla doplnit přílohu usnesení o další dva členy delegace, a to: 

- Ing. Ivana Antalová – členka Rady MČ Praha – vedoucí delegace 

- Bronislava Sitár Baboráková, DiS – předsedkyně Výboru proti vylidňování centra a pro 

podporu komunitního života 

Zároveň předkladatelka požádala, aby z důvodové zprávy byly vyškrtnuty dva odstavce (druhý 

a třetí od konce), týkající se diskuse a představení záměru – tématu SUPERBLOKU PETRSKÁ 

s ohledem na chronologii celého procesu, kdy nejprve tento záměr by měla projednat Rada MČ 

Praha 1.  

V rámci diskuse nezazněla žádná žádost členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska 

do zápisu. 

Pro přijetí navrženého usnesení s upravenou přílohou hlasovalo všech 7 přítomných 

členů/členek RMČ P1. 

V 13:19 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1056. 

 

3. Žádost o spoluúčast v oblasti sportu: ŽIJEME V CENTRU z.s. – „Box v otevřeném 

veřejném prostoru“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023 

 a její doporučení spoluúčasti MČ Praha 1 na podporu akce „Box v otevřeném veřejném 

prostoru“ s finanční spoluúčastí ve výši 30.000 Kč 
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2) schvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na akci „Box v otevřeném veřejném prostoru“ 

konanou 16. a 17.09.2023 na Alšově nábřeží před Rudolfinem, Praha 1, a pořádanou 

ŽIJEME V CENTRU z.s., Masná 697/19, 110 00 Praha 1, IČO 02466228, s finanční 

spoluúčastí ve výši 30.000 Kč 

3) ukládá uzavřít a podepsat smlouvu o spoluúčasti s hlavním pořadatelem akce dle bodu  

2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. Termín: 22.09.2023. 

Diskuse: 

Protože tato akce proběhne na Alšově nábřeží před Rudolfinem, ve kterém se bude ve stejnou 

dobu konat MHF Dvořákova Praha, předkladatel informoval o vyjádření Mgr. Jana Simona, 

ředitele MHF Dvořákova Praha, adresovaný paní starostce, ve kterém mimo jiné uvádí, že 

některé doprovodné akce UMtrhů, jako je např. organizace zápasnického ringu přímo před 

schody Rudolfína, jsou v časech, které kolidují s festivalovými koncerty a jsou tudíž 

v kontraindikaci s kultivací veřejného prostoru. Mgr. Bodeček proto navrhl, aby bylo usnesení 

doplněno v bodě 1) bere na vědomí o další odstavec ve znění: sdělení od Mgr. Jana Simona, 

ředitele MHF festivalu Dvořákova Praha, ze dne 11.09.2023.  

Paní starostka požádala o zohlednění zmíněných skutečností a zvážení schválení 

spolupořadatelství, a to vzhledem k tomu, že MČ P1 (spolu s Magistrátem HMP, Ministerstvem 

kultury a dalšími subjekty) podporuje MHF Dvořákova Praha, jakožto významného světového 

festivalu vážné hudby.  Nebylo by příliš šťastné, kdyby MČ P1 podporovala souběžnou akci, 

která je sice sama o sobě také kvalitní a zajímavá, ale která se svým způsobem s touto zásadní 

věcí míjí. 

V rámci diskuse nezazněla žádná žádost členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska 

do zápisu. 

Pro přijetí doplněného usnesení hlasovali 4 přítomní členové RMČ P1, 2 se zdrželi hlasování, 

1 nehlasoval  = usnesení nebylo přijato.   

 

4. Žádost o spoluúčast v oblasti sportu: Tělocvičná jednota Sokol Čertovka – „Sokolský 

běh republiky“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023 

a její doporučení spoluúčasti MČ Praha 1 na podporu akce „Sokolský běh republiky“  

s finanční spoluúčastí ve výši 30.000 Kč 

2) schvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na akci „Sokolský běh republiky“ konanou  

dne 28.10.2023 v Petřínských sadech a Tyršově domě, Praha 1, a pořádanou Tělocvičnou 

jednotou Sokol Čertovka, Újezd 450/40, 118 00 Praha 1, IČO 08802106, s finanční 

spoluúčastí ve výši 30.000 Kč 

3) ukládá uzavřít a podepsat smlouvu o spoluúčasti s hlavním pořadatelem akce dle bodu  

2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. Termín: 22.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 7 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 13:29 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1057. 
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5. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: Umělecká platforma Karavana, z.s – „Festival 

Take Care“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023 

a doporučení spoluúčasti městské části Praha 1 na „Festivalu Take Care“ s finanční 

spoluúčastí ve výši 25.000 Kč 

2) schvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na „Festivalu Take Care“, konaném 01.09. – 

04.10.2023 na různých místech Prahy 1, s finanční spoluúčastí ve výši 25.000 Kč, 

pořádaném Umělecká platforma Karavana, z.s., Nad Opatovem 2026/1, 149 00, Praha 4, 

IČO: 07066864 

3) ukládá uzavřít a podepsat smlouvu o spoluúčasti s hlavním pořadatelem akce dle bodu  

2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. Termín: 27.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 7 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 13:30 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1058. 

 

6. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: STAMIC CREATIVE, s.r.o. – „Koncert z díla 

ukrajinského skladatele Vasyla Barvinského“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023  

a doporučení spoluúčasti městské části Praha 1 na „Koncertu z díla ukrajinského skladatele 

Vasyla Barvinského“ s finanční spoluúčastí ve výši 20.000 Kč 

2) schvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na „Koncertu z díla ukrajinského skladatele 

Vasyla Barvinského“, konaném 04.10.2023 v kostele sv. Vavřince v Hellichově ulici,  

Praha 1, s finanční spoluúčastí ve výši 20.000 Kč, pořádaném STAMIC CREATIVE, s.r.o.,  

V Rohožníku 519, 107 00, Praha 10, IČO: 28420721 

3) ukládá uzavřít a podepsat smlouvu o spoluúčasti s hlavním pořadatelem akce dle bodu  

2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. Termín: 27.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 7 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 13:31 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1059. 

 

7. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: Společnost českých skladatelů, z.s. – 

„Skladatelé dětem, děti skladatelům 2023“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023 

a doporučení spoluúčasti městské části Praha 1 na akci „Skladatelé dětem, děti skladatelům 

2023“ s finanční spoluúčastí ve výši 40.000 Kč 

2) schvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na akci „Skladatelé dětem, děti skladatelům 

2023“, konané mezi 06.10. – 15.12.2023 v Kaiserštejnském a Lichtenštejnském paláci 

(HAMU) a Konzervatoři J. Deyla, Praha 1, s finanční spoluúčastí ve výši 40.000 Kč, 
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pořádané Společností českých skladatelů, z.s.. Radlická 2487/99, 150 00, Praha 5, 

IČO: 67778836 

3) ukládá uzavřít a podepsat smlouvu o spoluúčasti s hlavním pořadatelem akce dle bodu  

2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. Termín: 27.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 7 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 13:32 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1060. 

 

8. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: Nadace pro mentálně postižené osoby  

s kombinovanými vadami se sídlem v Tloskově – „Premiéra dramaterapeutického 

filmu ve spojení s oslavou 100 let narození Lubomíra Lipského“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023  

a doporučení spoluúčasti městské části Praha 1 na akci „Premiéra dramaterapeutického filmu 

ve spojení s oslavou 100 let narození Lubomíra Lipského“ s finanční spoluúčastí ve výši 

20.000 Kč 

2) schvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na akci „Premiéra dramaterapeutického filmu ve 

spojení s oslavou 100 let narození Lubomíra Lipského“, konané 18.09.2023 v kině Lucerna, 

Praha 1, s finanční spoluúčastí ve výši 20.000 Kč, pořádané Nadací pro mentálně postižené 

osoby s kombinovanými vadami, Tloskov 1, 257 56, Neveklov, IČO: 48925527 

3) ukládá uzavřít a podepsat smlouvu o spoluúčasti s hlavním pořadatelem akce dle bodu  

2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. Termín: 27.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 7 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 13:33 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1061. 

 

9. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: paní Kateřina Průchová – „SHOWROOM“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023 

a doporučení spoluúčasti městské části Praha 1 na akci „SHOWROOM“ s finanční 

spoluúčastí ve výši 15.000 Kč 

2) schvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na akci „SHOWROOM“, konané 18.09.2023 na 

Jánském vršku, Praha 1, s finanční spoluúčastí ve výši 15.000 Kč, pořádané paní Kateřinou 

Průchovou, xxxxxxxxx xxx xxxxxxxx xxx, 378 17, IČO: xxxxxxxx 

3) ukládá uzavřít a podepsat smlouvu o spoluúčasti s hlavním pořadatelem akce dle bodu  

2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. Termín: 27.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 7 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 13:34 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1062. 
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10. Žádost o spoluúčast v oblasti kultury: O.S.OPEN, z.s. – „WE´RE NEXT“ 

Materiál předložil Mgr. David Bodeček, MBA, 1. místostarosta MČ P1. K jednání byla 

přizvána Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru kultury, sportu a zahraničních vztahů. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí stanovisko Komise kultury a sportu Rady MČ Praha 1 ze dne 28.08.2023  

o nedoporučení spoluúčasti městské části Praha 1 na akci „WE´RE NEXT“ 

2) neschvaluje spoluúčast městské části Praha 1 na akci „WE´RE NEXT“, konané  

15. – 16.09. 2023 v Mikulandské ulici, Praha 1, pořádané O.S.OPEN, z.s.,  Rybná 716/24, 

110 00, Praha 1, IČO: 28557573 

3) ukládá informovat žadatele o rozhodnutí Rady MČ Praha 1 dle bodu 2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Bc. Linda Klečková, vedoucí odboru OKSZV. Termín: 18.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo 6 přítomných členů/členek RMČ P1, 1 se zdržel 

hlasování. 

V 13:35 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1063. 

 

11. Zřízení a provoz Kontaktního místa pro bydlení v prostorách ÚMČ P 1 

prostřednictvím „Smlouvy o spolupráci s HMP“ 

Materiál předložila Ing. Ivana Antalová, členka RMČ P1. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí informaci o podepsání Memoranda o spolupráci při řešení bytové nouze 

mezi HMP a MČ P1 dle přílohy č. 1 tohoto usnesení 

2) souhlasí se zřízením a zajištěním provozu Kontaktního místa pro bydlení v prostorách ÚMČ 

P1, viz. přílohy č. 2 až 4 tohoto usnesení 

3) žádá Zastupitelstvo MČ P1 o schválení záměru zřídit a zajistit provoz Kontaktního místa pro 

bydlení v prostorách ÚMČ P1 na základě požadavku HMP, které financování projektu 

podmiňuje souhlasem Zastupitelstva jednotlivých městských částí. 

4) ukládá předložit Zastupitelstvu MČ P1 žádost dle odstavce č. 3 tohoto usnesení 

4.1 Zodpovídá: Ing. Ivana Antalová, člen RMČ P1. Termín: 13.09.2023. 

5) ukládá zajistit vybavení prostoru kanceláře v přízemí budovy MČ P1 pro činnost pracovníka 

Kontaktního místa pro bydlení 

5.1 Zodpovídá: Přemysl Dvořák, vedoucí oddělení HOS. Termín: 29.09.2023. 

Diskuse: 

Předkladatelka požádala, aby byl bod 3) usnesení upraven takto – RMČ P1 žádá Zastupitelstvo 

MČ P1 o schválení Smlouvy o spolupráci s HMP a záměru zřídit a zajistit provoz Kontaktního 

místa pro bydlení v prostorách ÚMČ P1 na základě požadavku HMP, které financování projektu 

podmiňuje souhlasem Zastupitelstva jednotlivých městských částí. 

Dále předkladatelka informovala, že příloha č. 2 v tisku obsahuje ještě návrh usnesení Rady 

hlavního města Prahy k návrhu na schválení textu vzorové smlouvy o spolupráci s městskými 

částmi v rámci projektu „MHMP – zabydlování a podpora v bydlení domácností a poradci pro 

nájemníky“ a „MHMP – zabydlování a podpora v bydlení domácností a kontaktní místa pro 

bydlení“. Rada hlavního města Prahy přijala dne 11.09.2023 k výše uvedenému usnesení  

č. 1974. Požádala tudíž o výměnu této přílohy. V usnesení dále byly opraveny písařské  

a stylistické chyby. 

V diskusi bylo řečeno, že kontaktní místo nebude suplovat práci odboru sociálních věcí  

a zdravotnictví a veškeré žádosti, týkající se přidělování bytů, se budou vyřizovat standardním 

způsobem podáním přes podatelnu. Bude se jednat o tzv. záchytné místo, kde rezidenti budou 

získávat základní informace a poradenství, např. o možnostech poskytnutí dotací, čerpání 

státních dávek apod. 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v 

souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 
 

8 

 

V rámci diskuse nezazněla žádná žádost členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska 

do zápisu. 

Pro přijetí upraveného usnesení s upravenou přílohou číslo 2 hlasovalo všech 7 přítomných 

členů/členek RMČ P1. 

V 13:46 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1064. 

 

12. Podnět na změnu Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy (ÚP SÚ 

HMP) 

Materiál předložila paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská. K jednání byl přizván Mgr. Jan 

Brabec, vedoucí oddělení územního rozvoje STA. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí výsledek prací na 1. etapě projektové studie „Hasičská stanice pro Jednotku 

sboru dobrovolných hasičů MČ P1“ dle přílohy tohoto usnesení uložené v OVO 

2) souhlasí s podáním podnětu na pořízení změny ÚP SÚ HMP zkráceným postupem na 

pozemku parc. č. 2360/4, k. ú. Nové Město, který spočívá ve změně plochy s rozdílným 

způsobem využití ze stávající plochy IZ – IZOLAČNÍ ZELEŇ – na plochu s rozdílným 

způsobem využití ZVO – ZVLAŠTNÍ KOMPLEXY OBČANSKÉHO VYBAVENÍ 

3) ukládá předložit Zastupitelstvu MČ Praha 1 k projednání podnět na pořízení změny ÚP SÚ 

HMP dle bodu 2) tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská. Termín: 13.09.2023. 

Diskuse: 

ThDr. Klasnová uvedla, že předložený návrh nepodpoří, a to z toho důvodu, že výstavbu 

hasičské stanice v ulici Holbova nepodporuje z důvodu vysoké finanční nákladnosti. 

V rámci diskuse nezazněly žádné pozměňující návrhy k navrženému usnesení, ani žádost 

členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska do zápisu. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo 6 přítomných členů/členek RMČ P1, 1 se zdržel 

hlasování. 

V 13:54 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1065. 

 

13. Projednání nových a rozšíření stávajících restauračních zahrádek 

Materiál předložila paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská, v zastoupení za nepřítomného 

Ing. Karla Grabein Procházku, člena RMČ P1. K jednání byl přizván Bc. Ludvík Czital, 

vedoucí odboru dopravy. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) souhlasí s umístěním nových a rozšířením stávajících restauračních zahrádek v rozsahu 

přílohy č. 1 k tomuto usnesení (týká se lokalit: nové – Havelská u č. 2, Celetná u č. 26 – 28, 

Karlova u č. 3, Karlova u č. 22, Na Můstku u č. 5, Na Struze u č. 5, Opletalova u č. 20, 

Havelská u č. 14, Petrské náměstí u č. 6 a Zlatnická u č. 12; rozšíření – Dušní u č. 10  

a V Kolkovně u č. 9, V Kotcích u č. 7, V Kotcích u č. 13, Melantrichova u č. 5) 

2) nesouhlasí s umístěním nových a rozšířením stávajících restauračních zahrádek v rozsahu 

přílohy č. 2 k tomuto usnesení (týká se lokalit: nové – Křemencova u č. 7, Hybernská  

u č. 26; rozšíření – Havelská u č. 5, Provaznická u č. 3) 

3) ukládá seznámit s tímto usnesením ředitele HOM MHMP 

3.1 Zodpovídá: Bc. Ludvík Czital, vedoucí odboru ODOP. Termín: 26.09.2023. 

Diskuse: 

Členům RMČ P1 byla předložena písemná připomínka Mgr. Čižinského k tomuto tisku,  

tj. e-mail ze dne 12.09.2023. 
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V diskusi bylo mj. řečeno, že materiál nebyl projednán v Komisi pro obchod a služby, protože 

tato komise v době prázdnin nezasedala. S ohledem na skutečnost, že běží lhůty ve správním 

řízení, byly žádosti předloženy přímo Radě MČ P1 k projednání.  

Členové RMČ P1 měli připomínky k předloženému materiálu (forma zpracování, nejasné 

plánky, fotografie pořízené brzy ráno, kdy jsou zahrádky uklizené, chybějící zdůvodnění, proč 

souhlasit nebo nesouhlasit s umístěním předzahrádky, atd.). Rovněž se probírala otázka, zda 

projednání zahrádek musí projednávat rada.  

Paní starostka na závěr požádala zaprotokolovat do zápisu, aby napříště materiály pro 

schvalování předzahrádek obsahovaly čitelné podklady, mapové části a realitu zachycují 

podklady části fotografické a dále, aby byly materiály předkládány Komisi pro obchod a služby 

a Komisi pro bezpečnost a prevenci kriminality k projednání. 

Bc. Czital, za příslušný silniční správní úřad (odbor dopravy),  upozornil, že tímto způsobem 

nebude možné stihnout termíny správního řízení (vydání rozhodnutí o zvláštním užívání 

komunikace), což je v rozporu se zákonem (správním řádem).  

ThDr. Klasnová uvedla, že se zdrží hlasování, neboť nemá dostačující informace. 

Po obsáhlé diskusi o jednotlivých restauračních zahrádkách byly upraveny přílohy usnesení 

takto: 

Z přílohy č. 1 – souhlas – byly přesunuty do přílohy č. 2 – nesouhlas tyto položky: 

- položka č. 5, Na Můstku u č. 5  

- položka č. 7, Opletalova u č. 20 

- položka č. 8, Havelská u č. 14 

- položka č. 13, Melantrichova u č. 5. (rozšíření) 

Z přílohy č. 2 – nesouhlas – byla přesunuta do přílohy č. 1 – souhlas položka č. 4,  

Provaznická u č. 3. (rozšíření). 

Pro přijetí navrženého usnesení s upravenými přílohami hlasovalo 5 přítomných členů/členek 

RMČ P1, 2 se zdrželi hlasování. 

V 14:38 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1066. 

 

14. Žádost pana Michala Křapy o povolení konání svatebního obřadu na Střeleckém 

ostrově (jižní část) dne 23.09.2023 

Materiál předložila ThDr. Kateřina Klasnová, místostarostka MČ P1. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí žádost pana Michala Křapy, xxxxxxxxxxx xxxxx, Praha 1, 110 00,  

č. OP: xxxxxxxxx, o povolení konání svatebního obřadu na Střeleckém ostrově (jižní část) 

dne 23.09.2023 

2) schvaluje pronájem části pozemku č. parc. 274/1, k. ú. Staré Město, Praha 1, o celkové 

výměře 50 m2 panu Michalovi Křapovi, xxxxxxxxxxx xxxxx, Praha 1, 110 00,  

č. OP: xxxxxxxxx, za účelem konání svatebního obřadu na Střeleckém ostrově (jižní část) 

dne 23.09.2023, za nájemné 3.000 Kč 

3) ukládá uzavřít Smlouvu o nájmu dle bodu 2. tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1. Termín: 22.09.2023. 

Diskuse: 

V rámci diskuse nezazněly žádné pozměňující návrhy k navrženému usnesení, ani žádost 

členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska do zápisu. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 6 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 14:50 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1067. 

 

 



Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů v 

souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 
 

10 

 

15. Přijetí účelových darů od společností NEXT LEVEL s.r.o., MIA FILM s.r.o., 

Filmbusters s.r.o. 

Materiál předložila paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská, v zastoupení za nepřítomného 

Ing. Vojtěcha Ryvolu, člena RMČ P1. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) schvaluje přijetí  účelových  darů v celkové výši 4.500 Kč od společnosti NEXT  

LEVEL s.r.o., v celkové výši 10.100 Kč  od  společnosti  MIA  FILM s.r.o., a v celkové výši  

3.000 Kč od společnosti  Filmbusters s.r.o. 

2) rozhodla, že dary budou příjmem Bezpečnostního fondu městské části Praha 1 

3) ukládá na základě udělené plné moci č.03/23 podepsat darovací smlouvy se společnostmi  

NEXT LEVEL s.r.o., MIA FILM s.r.o., Filmbusters s.r.o. 

3.1 Zodpovídá: Ing. Vojtěch Ryvola, člen RMČ P1. Termín: 29.09.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek RMČ P1, 1 nehlasoval. 

V 14:51 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1068. 

 

16. Prodloužení smlouvy o nájmu bytu v domě č. p. 1422, k. ú. Nové Město,  

Navrátilova 13, Praha 1 – stabilizace zaměstnanců školství 

Materiál předložil Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru technické a majetkové správy. K jednání 

byla přizvána Jana Perlíková Drdová, vedoucí oddělení bytů a nebytových prostor OTMS. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) schvaluje prodloužení smlouvy o nájmu bytu č. 11 ve 2. nadzemním podlaží domu  

č. p. 1422, k. ú. Nové Město, Navrátilova 13, Praha 1, nájemce: xxxxx xxxxxxxx, nar. xxxx, 

a to na dobu trvání pracovního poměru pro Mateřskou školu Letenská, Letenská 5/120,  

Praha 1, nájemné od 01.11.2023 ve výši 129 Kč/m2/měsíc a za podmínky, že v bytě nebude 

provozováno krátkodobé ubytování 

2) ukládá podepsat dodatek k nájemní smlouvě v souladu s bodem 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1. Termín: 10.10.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek RMČ P1, 1 nehlasoval. 

V 14:53 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1069. 

 

17. Žádost o rozšíření účelu nájmu u nebytové jednotky číslo 1020/103 v domě č. p. 1020,  

k. ú. Staré Město, Perlová 8, Praha 1 

Materiál předložil Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru technické a majetkové správy. K jednání 

byla přizvána Jana Perlíková Drdová, vedoucí oddělení bytů a nebytových prostor OTMS. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí žádost nájemce o rozšíření účelu nájmu nebytového prostoru  

v 1. nadzemním podlaží domu č. p. 1020, k. ú. Staré Město, Perlová 8, Praha 1,  

o provozování sběrny Sazka a.s. a výdejny zásilek e-shopů 

2) schvaluje záměr podle § 36, odst. (1) zákona čís. 131/2000 Sb. na rozšíření účelu nájmu  

u nebytové jednotky číslo 1020/103 v 1. nadzemním podlaží domu č. p. 1020, k. ú. Staré 

Město, Perlová 8, Praha 1, výměra 37,9 m2, nájemce: Jan Haškovec, IČ xxxxxxxx, účel 

nájmu: prodej českého a zahraničního tisku, cigaret a tabákových výrobků, cenin, map, knih 

a průvodců o Praze ve všech základních světových jazycích, pohledů a přání, turistických 

známek a vizitek, balených potravin, nápojů a drobných upomínkových předmětů, 

provozování sběrny Sazka a.s. a výdejny zásilek e-shopů 

3) ukládá zveřejnit záměr na úřední desce Úřadu městské části Praha 1 dle tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru OTMS. Termín: 02.10.2023. 
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Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo 5 přítomných členů/členek RMČ P1, 1 nehlasoval. 

V 14:54 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1070. 

 

18. Žádost o skončení nájmu nebytového prostoru v domě č. p. 373, k. ú. Staré Město,  

28. října 7, Praha 1 – dohoda a záměr na pronájem 

Materiál předložil Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru technické a majetkové správy. K jednání 

byla přizvána Jana Perlíková Drdová, vedoucí oddělení bytů a nebytových prostor OTMS. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) schvaluje dohodu o skončení nájmu nebytové jednotky číslo 373/101 v 1. podzemním,  

1. a 2. nadzemním podlaží domu č. p. 373, k. ú. Staré Město, 28. října 7, Praha 1, výměra 

455,3 m2, nájemce: Pasportizace Praha s.r.o., IČ: 10858181, účel nájmu: realizace výstavy 

míšeňského porcelánu, a to ke dni 01.10.2023 a za podmínky vzdání se nároku na technické 

zhodnocení nebytové jednotky 

2) ukládá podepsat dohodu v souladu s bodem 1) tohoto usnesení 

2.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1. Termín: 29.09.2023. 

3) schvaluje záměr podle § 36, odst. (1) zákona čís. 131/2000 Sb. na pronájem nebytové 

jednotky číslo 373/101 v 1. podzemním, 1. a 2. nadzemním podlaží domu, domu č. p. 373, 

k. ú. Staré Město, 28. října 7, Praha 1, výměra 455,3 m2, kolaudovaný stav: nepotravinářská 

prodejna, nájemní smlouva na dobu určitou 5 let + 5 let opce s 6 měsíční výpovědní lhůtou, 

a to za podmínek uvedených v zásadách nájemní smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení 

4) rozhodla, že uchazeč v rámci záměru na pronájem musí složit kauci ve výši 400.000 Kč, 

která bude neúspěšným zájemcům po skončení vyhodnocení záměru na pronájem vrácena  

a úspěšnému uchazeči bude zaúčtována proti jistotě skládané v rámci nájemní smlouvy, 

případně bude sloužit jako paušální náhrada škody v případě, že vybraný zájemce smlouvu 

neuzavře 

5) rozhodla o těchto smluvních omezeních nebytového prostoru: 

• nebytový prostor nebude nájemcem provozován v době od 22:00 do 6:00 hodin 

6) ukládá zveřejnit záměr na úřední desce Úřadu městské části Praha 1 dle tohoto usnesení 

6.1 Zodpovídá: Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru OTMS. Termín: 31.10.2023. 

Diskuse: 

Předkladatel uvedl, že tento nájemce podal výpověď, kterou považuje za platnou a jako 

výpovědní důvod uvedl, že nemá způsobilost k provozování účelu nájmu. 

Projednávání tohoto materiálu bylo po upřesňující diskusi přerušeno, a to z toho důvodu, že dle 

názoru členů Rady MČ Praha 1 ztráta způsobilosti k provozování účelu nájmu, není důvodem 

k podání výpovědi. 

V diskusi bylo řečeno, že bude vyvoláno jednání s nájemcem, materiál bude dopracován  

a znovu předložen Radě MČ P1 k projednání. 

Mgr. Bodeček připomněl, že toto je názorný případ, kdy MČ P1 musí posuzovat bonitu  

a věrohodnost nájemce. 

V rámci diskuse nezazněla žádná žádost členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska 

do zápisu. 

Přerušeno. 

 

19. Nebytový prostor v domě č. p. 392, k. ú. Malá Strana, Hellichova 20, Praha 1 – 

odstoupení od uzavření smlouvy a záměr na pronájem 

Materiál předložil Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru technické a majetkové správy. K jednání 

byla přizvána Jana Perlíková Drdová, vedoucí oddělení bytů a nebytových prostor OTMS. 

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 
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1) bere na vědomí oznámení paní Bc. Kateřiny May, IČ 11983876 o odstoupení od podpisu 

smlouvy na pronájem nebytové jednotky číslo 392/101 v domě č. p. 392, k. ú. Malá Strana, 

Hellichova 20, Praha 1, schválené usnesením Rady MČ Praha 1 číslo UR23_0722 ze dne 

13.06.2023 a žádost o vrácení kauce ve výši 15.000 Kč z důvodu neobdržení souhlasu od 

společenství vlastníků se změnou užívání 

2) ruší část usnesení číslo UR23_0722 ze dne 13.06.2023, a to čl. 2. a 3. 

3) ukládá informovat žadatele o tomto usnesení a ve spolupráci s finančním odborem zajistit 

vrácení kauce 

3.1 Zodpovídá: Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru OTMS. Termín: 29.09.2023. 

4) schvaluje záměr podle § 36, odst. (1) zákona čís. 131/2000 Sb., na pronájem nebytové 

jednotky číslo 392/101 v 1. nadzemním podlaží domu č. p. 392, k. ú. Malá Strana,  

Hellichova 20, Praha 1, výměra 81,4 m2, kolaudovaný stav: kancelář, nájemní smlouva na 

dobu neurčitou s 6 měsíční výpovědní lhůtou a za podmínek uvedených v zásadách nájemní 

smlouvy, která je přílohou tohoto usnesení 

5) rozhodla, že uchazeč v rámci záměru na pronájem musí složit kauci ve výši 15.000 Kč, která 

bude neúspěšným zájemcům po skončení vyhodnocení záměru na pronájem vrácena  

a úspěšnému uchazeči bude zaúčtována proti jistotě skládané v rámci nájemní smlouvy, 

případně bude sloužit jako paušální náhrada škody v případě, že vybraný zájemce smlouvu 

neuzavře 

6) rozhodla o těchto smluvních omezeních při provozování nebytového prostoru: 

• nebytový prostor nebude nájemcem provozován v době od 22:00 do 06:00 hodin, 

• účel nájmu dle kolaudovaného stavu, tj. kancelář 

7) ukládá zveřejnit záměr na úřední desce Úřadu městské části Praha 1 dle tohoto usnesení 

7.1 Zodpovídá: Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru OTMS. Termín: 02.10.2023. 

Bez diskuse. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 6 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 15:00 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1071. 

 

20. Výběr nejvhodnější nabídky „Výměna 3 ks elektrorozvaděčů v gastroprovozu paláce 

Žofín“ 

Materiál předložil Mgr. Petr Vaněk, vedoucí odboru technické a majetkové správy.  

Členům/Členkám Rady MČ P1 byl předložen návrh usnesení, kterým Rada MČ Praha 1: 

1) bere na vědomí protokol o otevírání, posouzení a hodnocení nabídek k výběrovému řízení 

s názvem „Výměna 3 ks elektrorozvaděčů v gastroprovozu paláce Žofín“, evidenční 

č. 23/0297/VZMR, uvedený v příloze tohoto usnesení uložené v OVO 

2) rozhodla zadat veřejnou zakázku „Výměna 3 ks elektrorozvaděčů v gastroprovozu paláce 

Žofín“, evid. č. 23/0297/VZMR dodavateli: EL-EX spol. s r.o., IČO: 41691121, se sídlem 

Milánská 410, Horní Měcholupy, 109 00 Praha 10, za nabídkovou cenu: 757.727 Kč bez 

DPH 

3) ukládá uzavřít s vybraným dodavatelem smlouvu ve smyslu bodu 2. tohoto usnesení 

3.1 Zodpovídá: Mgr. Terezie Radoměřská, starostka MČ P1. Termín: 06.10.2023. 

Diskuse: 

V diskusi bylo konstatováno, že se nejedná o havarijní stav, ale preventivní opatření, které by 

mělo předejít případným větším haváriím, přičemž příslušný technik odboru vycházel z revizní 

zprávy. 

Dále se hovořilo o současném stavu elektrorozvaděčů, které jsou, dle vyjádření zástupce 

nájemce Žofína, opravené a z bezpečnostního hlediska v pořádku. 
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Ing. Heres podal rovněž informace o jednání mezi nájemcem a MČ P1 o náhradě režijních 

nákladů spojených nejen s chodem Zastupitelstva MČ P1, ale všech pořádaných akcí městskou 

částí Praha 1. 

Projednávání tohoto materiálu bylo přerušeno do  doby, kdy bude přítomen pan Karel Sýkora, 

zastupující vedoucí odd. technicko-provozního, který předloží revizní zprávu a podá bližší 

informace. 

V rámci diskuse nezazněla žádná žádost členů/členek RMČ P1 o zaprotokolování stanoviska 

do zápisu. 

Přerušeno. 

 

21. Kontrola plnění úkolů uložených usneseními Rady MČ Praha 1 

Paní starostka Mgr. Terezie Radoměřská předložila členům RMČ P1 seznam nesplněných 

úkolů (předklady do Rady), uložených Radou MČ P1, s termínem předložení materiálů do 

RMČ P1 k dnešnímu datu, zpracovaný odborem volených orgánů. Navrženo bylo změnit 

termíny nesplněných úkolů dle přiložených žádostí. 

Pro přijetí navrženého usnesení hlasovalo všech 6 přítomných členů/členek RMČ P1. 

V 15:17 hod. bylo přijato usnesení č. UR23_1072. 

 

22. Dopisy Radě MČ Praha 1 

- Členové RMČ P1 vzali na vědomí dopis od xxxx xxxxxxx xxxxxx ze dne 07.09.2023, nájemce 

bytu č. 604, na adrese Samcova 2125/3, Praha 1, adresovaný odboru technické a majetkové 

správy, ve kterém nájemce žádá o prodloužení nájemní smlouvy k bytu do 30.06.2024. 

- Rada MČ Praha 1 se seznámila s dopisem Mgr. Pavla Čižinského, předsedy Kontrolního 

výboru ZMČ P1 ze dne 23.05.2023, ve kterém jménem Kontrolního výboru žádá o upřesnění, 

kterými objednávkami by se měl výbor zabývat (viz usnesení č. UR23_0622 ze dne 

23.05.2023 a upřesnění usnesením č. UR23_0948 ze dne 01.08.2023), tzn. aby Rada MČ 

Praha 1 konkretizovala, v jakém rozsahu, proč a co přesně by měl Kontrolní výbor ohledně 

těchto objednávek prověřit.  

Rada MČ Praha 1 bere tento dopis na vědomí, a vzhledem k tomu, že žádost o upřesnění 

přišla tři a půl měsíce po žádosti o kontrolu a naplnění tohoto úkolu je do 30.09.2023, 

považuje Rada MČ Praha 1 tento úkol již za bezpředmětný.  

K tomuto bodu nebylo navrženo ani přijato žádné usnesení. 

 

 

 

 

 

32.  schůze Rady MČ Praha 1 dne 12.09.2023 

začala v 13:06 hod. a skončila v 15:20 hod. 
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Ověřovatelé: 

 

 

 

 v.r.  v.r. 

 místostarosta  starostka 

   městské části Praha 1  městské části Praha 1 

             Ing. Tomáš Heres  Mgr. Terezie Radoměřská 

 

 

 

 

 

 

  v.r.    

  zapisovatelka  

    Markéta Tomášková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Zápis byl vyhotoven dne 15.09.2023 a jeho součástí je celkový přehled přijatých 

usnesení.  
 
 


